
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
CALELLA,  DEL DIA 28 DE FEBRER DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Joan Vigas 
Sr. Pau  Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Josep Mª Sàbat 
Sra. Eulàlia Olivé 
Sr. Javier de Andrés 
Sr. Francesc Vaqué 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics / Inversions 
2) Serveis Municipals 
3) Altres 
4) Noves aportacions 
 
1) Serveis Tècnics / Inversions 
 
Obres en execució i/o pendents de començar (amb pressupost assignat): 
 

- Camí de Ronda (arranjament tram plaça Dorothy Webster fins al final del terme 
municipal creuant la finca del Cap Roig): La plaça està acabada, falta un tall del 
camí. 

- Casa Rosa: Continua en la mateixa situació que es va explicar a la reunió 
anterior. S’ha demanat al propietari el tema del reg i la llum. 

- 2on graó de baixada a la platja del Port Bo: Continua en la mateixa situació que 
es va explicar a la reunió anterior. 

- Can Batlle: com ja es va explicar es va eliminar la part que suposava risc. El 
problema d’aquesta propietat és que és de dos propietaris diferents (de la 
banda del carrer una entitat bancària i de la banda de mar un particular). El 
particular va demanar fer-hi apartament i se li va dir que no. L’escala d’accés 
és pública i no pot servir d’entrada a un habitatge particular. Es pretén 
recuperar l’ús històric i s’han de posar d’acord per posar-hi negoci, qüestió 
difícil sent una de les parts una entitat bancària. 

- Carrer Punta de’n Blanc i Lluís de Santangel: pendent de tancar el tema de les 
contribucions especials i licitar l’obra. 

- Vorera Chopitea a l’esquerra de l’stop Ja s’ha executat. Aquest mes de març es 
plantarà l’arbrat que hi manca (alzines). 



                                           
 

 

 

2) Serveis Municipals 
 
Jardineres primera línia de mar: S’hi plantarà ara amb la replantació amb previsió de 
fer-ho abans de setmana santa. 
 
Focus provisionals sota voltes: Ho té l’enginyer per valorar els pressupostos. 
 
Cortines local AVAC: Ja són posades d’aquest mes de Gener. 
 
Il·luminació estàtua Rodolfo Candelaria: Ja funciona. 
 
Arbre que manca a la plaça de les Teranyines i la plaça Sant Pere: aquests mesos de 
febrer i març s’estan plantant tots els arbres que faltaven (més d’un centenar) ara que 
és època de plantar arbrat. 
 
Neteja del carrer Noi Menut: es va netejant i controlant. Si es detecta una incidència es 
pot trucar directament a serveis municipals per informar. 
El sr. Sàbat exposa que no es neteja i que està en males condicions, que no és cert 
que es vagi netejant. 
 
Sobreocupació Restaurant la Blava: Ara està tancat, l’inspector està al corrent i es va 
vigilant de forma permanent. S’està treballant les sobreocupacions. 
 
Passarel·les blaves platges: Es farà control. L’any passat es varen comprar passeres 
per tenir-ne per si s’extraviaven i es mirarà de fer un control més exhaustiu per tal que 
no en faltin i quedin escampades. 
El Consell demana si hi ha l’opció de no posar-les. Argumenten que rellisquen i que 
cada temporada es col·loquen malament i les persones de Calella han d’avisar per a 
què ho tornin a treure i ho col·loquin al lloc que toca. Tampoc entenen que es posin a 
la platja del Canadell quan no és una platja accessible per persones amb discapacitat. 
 
Ressalt d’entrada al carrer Chopitea: Es mirarà de suavitzar i potser arrodonir les 
cantonades de la vorera el més aviat possible. 
 
3) Altres 
 
Partida específica pels nuclis: l’Alcalde recorda al Consell que han de començar a 
pensar en què volen invertir la partida específica de 30.000€ i començar a fer 
propostes per la propera reunió. 
Carril bici avinguda del Mar: l’Alcalde explica que es té la previsió per 2021/2022 de fer 
el carril bici a l’avinguda, després dels llums baixos (sense treure el pas per vianants). 
Desdoblament avinguda Espanya: també explica que el desdoblament s’executarà per 
fases i es finalitzarà dins el mandat. 
Embarcador Cala Massoni: El Consell comenta que amb el temporal s’ha acabat de 
malmenar. Se’ls explica que no pertany a Palafrugell sinó a Mont-ràs però que es faran 
arribar les fotos a la Fundació Caixa per tal que ho reparin ells si és viable. 
 
 
 
 
 



                                           
 

 

 

4) Noves aportacions 
 

- El Consell explica que les pedres de sota la rampa que va a l’embarcador a la 
platja del Portbo són a la Plaça des del temporal. Demanen que es tornin a 
col·locar a lloc amb ciment hidràulic per a què no es tornin a moure. 

- També proposen posar una petita barana davant del Sol i Mar que no ocasioni 
molt impacte visual perquè entre les taules i la gent hi ha risc de caure a la 
platja i hi ha alçada. 

- Ha volat la pancarta de l’aparcament que publicita que és gratuït i ara està mig 
plegada. S’hauria de tornar a col·locar bé. 

- Plaça Agustí i Prats: davant de l’estanc, Sa Jambina té ocupació de via pública 
a la vorera i no es pot passar perquè està ocupada. Se’ls hauria de donar 
ocupació a la plaça i no inhabilitar la vorera per a què posin les taules. 

- El Consell vol que res rescati el projecte per fer la plaça del Portbo nova: el que 
volen exactament és que es renovin els paviments (plaça, rampa i escala). 
Políticament es comprometen a parlar-ne amb Serveis Tècnics. 

- El Consell pregunta si s’ha solucionat la separativa de pluvials i aigües negres 
sota del Gelpí (males olors). Diuen que hi ha un tall que desemboca a la platja i 
queda aigua estancada que és el que provoca les pudors. El mes d’agost 
també i baixa part a la platja (les olors són tot l’any). 

- Passera Portbo: s’ha de remolinar certs punts del mur on hi havia els anclatges 
de la passera. 

- Plaça Sant Pere: hi ha bancs trencats. 
- D’altra banda, lamenten que la garoinada no s’hagi anul·lat aquest any per part 

de l’ajuntament. Per fer 12 garoines de ració en necessiten 36. Els mariscadors 
oficials, n’hi ha 3 a Palamós, no han pogut proveir les quantitats demanades. 
El regidor d’IPEP comenta que es fan revisions i que dels 13 restaurants només 
1 ha tingut problemes de subministra. 

- També comenten que l’escala que baixa, a l’esquerra del Tragamar ha quedat 
buida de sota. S’hauria de mirar que no fos perillós. 

- El Consell demana remolinar la paret que dóna a mar, de la rampa on es posen 
les barques quan fa mal temps ja que està en males condicions. 

 
A les 22.15h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Calella  


